
Protokoll	av	styrelsemöte		
Furuby	Sockenlag	2024-10-01	
Tid och plats: 18.30 Furuby IF Klubbstugan  

Närvarande: Gudrun Holmberg, Anna Bengtsson, Alexander Modell, Susanne Nilsson 

Anmälda förhinder: Kicki Hamilton, Björn Nilsson, Timmy Vesterberg, Lone Wåxnäs, Imbi Krutrök 

Ej svar: Set Sigfridsson  

1. Ordförande	förklarar	mötet	öppnat.	

2. Till	sekreterare	valdes	Anna	Bengtsson	och	till	justerare	valdes	
Alexander	Modell.	

3. Mötesdagordningen	(bilaga	1)	godkändes.	

4. Föregående	protokoll	
1. Björn N och Gudrun H gör skrivelser över tomter samt gymnasOksal. Väntar på svar. 
2. Alexander M kollar med samhällsbyggnadsnämnden om bastubygget. Genomfört. 
3. Styrelsen försöker få fram två personer Oll redakOonen. Gudrun har lagt ut på FB. 
4. Anna B och Gudrun H planerar in eT Ollfälle i förrådet. Det har genomförts.  
5. Gudrun H kollar upp tema Oll höstmötet. Har kollat upp deTa.  
6. Björn N ordnar med utskick Oll direktmöte och höstmöte 

5. Rapporter	från	byarna	
ABsjö: Höststädning i trädgård och stuga.  

Kårestad: Städdag i Kårestugan. Åldermannagille och halloweenpyssel på gång. 

Furuby: Åldermannagille på schemat. 

Västorp: Inte hört något. 

Fägerstad: Inte hört något. 

Beredskapsträffen 25 sep: Hela Växjö kommun och samtliga föreningar. Säkerheten på landsbygden. 
Ha en OdsperspekOv på 10 år eller mer. Vad gör vi och vad vill vi ha hjälp med av kommunen. 
Kommunen och Länsstyrelsen har kontakt. DricksvaTen är det som kommer saknas först samt 
gemenskapen. Just nu så gör vi av med 100 liter per person och dag. De flesta byar var med om aT vi 
vill ha eT samarbete med kommunen men aT vi är de som är drivande.  

Övrigt: inget 
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Skrivelser: - 

6. Ekonomin	
138 590,21 kr fram Oll dagens datum. Parkeringsavg på 35 kr. Annonsintäkter för Det händer är på väg 
in.  

7. Bastugruppen			Miljö	och	bygg	behöver	kolla	strandskyddet.	Vi	ska	söka	dispans.	Om	
det	godkänns	så	kan	vi	sedan	gå	vidare.	Förslag	är	att	göra	en	förlängning	av	
omklädningsrummen.	Förslag	med	fönster	ut	mot	sjön	från	bastun	samt	från	sittgruppen.	
Ingång	på	gaveln.	Vedeldad	bastu.	Där	personer	som	vill	använda	den	får	ta	med	egen	bastu.	
Måste	vara	15	meter	ner	till	sjön	och	inte	förhindra	ett	promenadstråk.		

        

8. Direktmöte	den	9	okt	i	Furuby	kyrka	
Annonsen är på gång ut för mötet. Fikat står åk 6 för. Kom och tyck Oll och lyssna på svar från 
kommunen. 

9. Motionssvar	från	resp	byalag	
Svar från ChrisOna Hamilton, ATsjö (mail) De bildades 1971 genom aT kunna köpa skolan. Men de 
tycker aT alla får vara med.  

Björn har pratat med LoTa Eriksson (furuby byalag), behöver dock sammanställa eT svar.  

Kårestad har inte hör av sig.  

Västorp har inget svar. De letar ålderman. 

10.Höstmötet	20	okt,	klubbstugan	
Förslaget är aT hålla Sockenlagets höstmöte i FIF Klubbstugan kl 15. Planen är aT inleda eT 
halvOmmes medlemsmöte. MoOonen från Alexanders Modell ska tas upp igen då. Gudrun har eT 
förslag aT kolla upp [5]. Detaljerad plan tas på nästa styrelsemöte. Utdelning måste ske senast 6 
oktober och gärna i samband med direktmötet. Tom Malinen kommer aT prata om Landsbygdsrådet.  

11.Tidsplanen	
En	Sockendag	där	vi	gemensamt	har	en	dag	där	alla	byalagen	gemensamt	gör	en	aktivitet	ihop.		
Kanske	en	hemvändardag.		Kanske	en	glas	och	loppis	dag	där	Håkan	Henriksson	kommer	hit.	
Gudrun	lägger	ut	på	Facebook	och	kollar	intresse.	 
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12.Förrådet	
Kollat	igenom	förrådet.	Lagat	ett	bord.	Tejpa	och	visa	vad	som	är	Sockenlagets	yta.	Strukturerat	
upp	så	man	ser	var	allt	ligger.	Från	Friluftsfrämjandet	har	vi	fått	tre	par	längdåkningsskridskor	
samt	tre	stormkök.	 

13.Tid	och	plats	för	kommande	möte	
20 oktober kl 14 Klubbstugan  

14.Övriga	frågor	
PosiOva svar Oll aT kunna genomföra utegymmet. Vänta på eT skrifligt svar.  

Socknen beslutar aT Furubyleden får komma in på Furuby Sockenlags hemsida. Nås på 
www.furuby.se/furubyleden  

15.Sammanfattning	av	actions	
1. Björn N och Gudrun H gör skrivelser över tomter samt gymnasOksal. Pågår 
2. Alexander M kollar med samhällsbyggnadsnämnden om bastubygget. Pågår. Alexander kollar 

statusen på tälten i samband med spökrundan.  
3. Styrelsen försöker få fram två personer Oll redakOonen. Vad ska vi göra med frilufsfrämjandets 

gåvor.  
4. Anna B och Gudrun H planerar in eT Ollfälle i förrådet. 
5. Gudrun H kollar upp tema Oll höstmötet. 
6. Björn N ordnar med utskick Oll direktmöte och höstmöte 

Bilaga	1	-	Kallelse	

Furuby 2024- Furuby 2024- Furuby 2024- 

………………………………… ………………………………… …………………………………

Anna Bengtsson Alexander Modell Gudrun Holmberg

Sekreterare Justerare Ordförande
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